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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1224 Trafikverkets förslag till ny vägklassificering

Trafikverket föreslår att en ny klassificering, vägtyp 6 "lågtrafikerade vägar”, 
införs. Dessa vägar skulle endast hållas ”framkomliga”, i jämförelse med 
vägtyp 5, som innebär en vägstandard där färd i skyltad hastighet med 
acceptabel komfort tillåts.

Jämtlands län är unikt på det sättet att vi bor överallt i hela länet, och många av 
våra vägar skulle kunna få ny klassificering enligt förslaget. I Jämtlands län 
befarar många att förslaget skulle resultera i att de vägar som skulle 
klassificeras som vägtyp 6 inte kommer att underhållas alls. På sikt riskerar de 
således att bli okörbara, särskilt under höst och vår, vilket hårt skulle drabba 
bland annat transportsektorn, skolskjutsar och arbetspendling, och därmed hela 
regionen.

I förslaget till nationell plan för transportsystemet 2018–2029 aviserade 
Trafikverket att resurserna för vägunderhåll är otillräckliga, vilket naturligtvis 
också skapar oro i Jämtlands län. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Hur ser statsrådet på förslaget till ny klassificering, vägtyp 6, och hur ser 
statsrådet på resurserna till landsbygdens vägar i stort och till Jämtland i 
synnerhet?

………………………………………

Anna-Caren Sätherberg (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-25
Besvaras senast
2018-05-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


